



**SHORELINE  
CITY COUNCIL**

Will Hall  
Mayor

Keith Scully  
Deputy Mayor

Susan Chang

Doris McConnell

Keith A. McGlashan

Chris Roberts

Betsy Robertson

**NOTICE TO CEASE AND DESIST  
BUSINESS OPERATIONS**

February 13, 2020

Yan Wang  
Yin Xing Health Center, Inc.  
DBA Relax Spa  
15526 Aurora Ave N Ste. 201  
Shoreline, WA 98133

**RE: Denial of 2020 Regulated Massage Business License and Massage  
Manager License**

Dear Ms. Wang:

On December 12, 2019, the City of Shoreline received your complete application for a 2020 Regulated Massage Business License and Massage Manager License. For the reasons set forth below, the City is denying your application and ordering you to immediately **CEASE AND DESIST** from operating your massage business.

Prior to issuing a license, the City performs an investigation to ensure you and your business are in compliance with the applicable building, fire and zoning codes, and safety and sanitation requirements listed in Shoreline Municipal Code (SMC) 5.07.345, as well as the standards of conduct listed in SMC 5.07.350. The City's investigation revealed that you have been performing massages despite the fact that you are not licensed to do so. Consistent with RCW 18.108.030, SMC 5.07.310 states that it is unlawful to perform a massage without having a current, valid Washington State massage practitioner's license. In addition, SMC 5.07.325(G) requires the submittal of proof of such a license to the City for both licensing and operation which you did not provide for any individual performing massages at your business. The City's investigation further revealed that massages have been performed that are not in compliance with WAC 246-830-550 and WAC 246-16-100 and in violation of SMC 5.07.350(B).

SMC 5.07.060(D), 5.07.090, 5.07.330, and 5.07.335 all speak to the denial or revocation of a license. Together, these regulations provide the City with a basis to deny your 2020 Regulated Massage Licenses due to violation of the laws of the State of Washington and the City of Shoreline. Specifically, as noted above, violation of

RCW 18.108.030, WAC 246-830-550, WAC 246-16-100, SMC 5.07.310, and 5.07.350.

Since you are not currently licensed to perform massages or to operate a regulated massage business in the City of Shoreline, you shall CEASE AND DESIST all business operations immediately. If you fail to do so, you will be in direct violation of the Shoreline Municipal Code which is a misdemeanor that is punishable by imprisonment in jail for a maximum term of not more than 90 days, or by a fine in an amount of not more than \$1,000, or by both such imprisonment and fine.

You may appeal this license denial to the City of Shoreline Hearing Examiner by filing a written notice of appeal with the City Clerk's Office within fourteen (14) days of receiving this letter. An appeal fee of \$545.00 is required at the time of filing an appeal. Written appeal statements must comply with the Office of the Hearing Examiner Rules of Procedure, posted here: <http://www.shorelinewa.gov/government/departments/city-clerk-s-office/hearing-examiner>.

If you have any questions, please call the City Clerk's Office at (206) 801-2230.

Sincerely,



Jessica Simulcik Smith  
City Clerk



**SHORELINE**

市议会

Will Hall

市长

Keith Scully

副市长

Susan Chang

Doris McConnell

Keith A. McGlashan

Chris Roberts

Betsy Robertson

## 营业停止及终止 通知

2020年2月13日

Yan Wang  
Yin Xing Health Center, Inc.  
DBA Relax Spa  
15526 Aurora Ave N Ste.201  
Shoreline, WA 98133

关于：拒绝授予2020年受监管按摩业务执照和按摩经理执照

尊敬的 Wang 女士：

2019年12月12日，Shoreline 市收到您所交2020年受监管按摩业务执照和按摩经理执照的完整申请。本市基于以下原因拒绝您的申请，并命令您立即停止并终止经营您的按摩业务。

本市会在颁发执照前进行调查，确保您和您的企业遵守相关的建筑、消防、分区法典、Shoreline《市政法典》(SMC)第5.07.345条的安全和卫生规定以及 SMC 第5.07.350条的行为准则。本市调查表明，您没有获得按摩执照，却一直在从事按摩。SMC 第5.07.310条与《华盛顿州修订法典》(RCW)第18.108.030条一致，规定未取得华盛顿州按摩从业人员的现行有效执照而从事按摩属于非法。此外，SMC 第5.07.325(G)条要求向本市提交许可和经营相关执照的证明，而您没有对在您的企业从事按摩的任何个人提供相关证明。本市的调查进一步表明，您所提供的按摩未遵守《华盛顿州行政法典》(WAC)第246-830-550条和第246-16-100条，违反了 SMC 第5.07.350(B)条。

依据 SMC 第5.07.060(D)、5.07.090、5.07.330和5.07.335条，均可拒绝授予执照或撤销执照。综上，依据上述规定，您违反了华盛顿州和 Shoreline 市的法律，因此本市拒绝授予您2020年受监管按摩执照。需明确指出，如上文所述，您违反了 RCW 第18.108.030条、WAC 第246-830-550条、WAC 第246-16-100条、SMC 第5.07.310和5.07.350条。

由于您目前未获得在 Shoreline 市从事按摩或经营受监管按摩业务的许可，

您应立即停止并终止所有业务经营。如果您拒不执行，将直接违反 Shoreline 《市政法典》，此行为属于轻罪，可处以 90 天以下监禁、1,000 美元以下罚款，或两者并处。

您可在收到本函后十四 (14) 天内向市书记官办公室提交书面申诉通知，就该执照被拒绝向 Shoreline 市听证会审查官提出申诉。提出申诉时需支付 545.00 美元的申诉费。书面申诉陈述书必须符合听证会审查官办公室的《程序规则》，发布地址如下 <http://www.shorelinewa.gov/government/departments/city-clerk-s-office/hearing-examiner>。

如有任何问题，请致电市书记官办公室 (206) 801-2230。

此致



Jessica Simulcik Smith  
市书记官